



**AXBOROT XATI**  
**O'ZBEKISTON RESPUBLIKASI JAMOAT XAVFSIZLIGI UNIVERSITETI**  
**MAXSUS FAKULTETI**

O'zbekiston Respublikasi Prezidentining 2023-yil 11-sentabrdagi Farmoni bilan tasdiqlangan "O'zbekiston - 2030" strategiyasidagi "Yosh tadqiqotchilarning ulushini oshirish, ularning ilmiy izlanishlarini qo'llab-quvvatlash" (11-maqсад) hamda "Yoshlarning intellektual salohiyatini oshirish, ularning ilmiy faoliyatini rag'batlantirish (31-maqсад) yo'nalishidagi vazifalarni sifatli bajarish, shuningdek, 2025-yilga mo'ljallangan amaliy tadbirlar rejasida yoshlarni ilmiy-tadqiqot ishlariga faol jalb etish hamda innovatsion va izlanuvchilik qobiliyatini yanada rivojlantirish maqsadida, O'zbekiston Respublikasi Jamoat xavfsizligi universitetining ilmiy va innovatsiyalar bo'yicha 2025-yilga mo'ljallangan "Yo'l xaritasi"ga asosan **2025-yil 27-mart kuni soat 10:00 da** O'zbekiston Respublikasi Jamoat xavfsizligi universitetida **"Zamonaviy yoshlarning ilmiy va innovatsion tashabbuslari: yangicha yondashuvlar va transformatsiyalar"** mavzusidagi II-respublika talabalar ilmiy-amaliy anjumani o'tkazilishi rejalashtirilgan.

Konferensiyada yoshlarni ilmiy-tadqiqot ishlariga faol jalb etish, ilmiy-innovatsion faoliyatini rivojlantirish bo'yicha ishlarni mazmunli va maqsadli tashkil etish yuzasidan taklif va tavsiyalar ishlab chiqish, iqtisodri yoshlarni aniqlash va ularning ilmiy faoliyatga bo'lgan qiziqishini oshirish, oliy ta'lim muassasalarida "Ustoz-shogird" tizimini yanada takomillashtirish kabi masalalar muhokama qilinishi rejalashtirilgan.

Shuningdek huquqshunoslik, iqtisodiyot va psixologiya fanlari tizimidagi zamonaviy tendensiyalar, yangi o'zgarishlar va fanlarni sifatli o'qitishda zamonaviy axborot-kommunikatsiya texnologiyarini faol jalb qilish yuzasidan yoshlarning fikr mulohazalarini, fanlarning alohida sohalariga doir izlanishlari yuzasidan chuqur munozaralar olib borish ko'zda tutilgan.

**Konferensiya quyidagi sho'balarda bo'yicha tashkil etiladi:**

1. Yangi O'zbekistondagi zamonaviy ta'lim va ilm-fan sohasidagi islohotlar talaba-yoshlarning o'rni va ahamiyati
2. Yuridik sohada sifatli ta'lim berish va ilmiy-tadqiqotni rivojlantirish masalalari yoshlar talqinida
3. Raqamli va yashil iqtisodiyot muammolari talaba-yoshlar nighida
4. Psixologiya sohasidagi zamonaviy tadqiqotlarga yoshlarning munosabati

**Konferensiya materiallarini rasmiylashtirish tartibi:**

Taqdim etilayotgan ilmiy maqola A-4 formatda, ma'ruza matni MS Word tahririda Times New Roman shriftida 14 o'lchamda teriladi, 4-7 betgacha bo'lgan hajmda (betlar to'liq bo'lishi lozim), 1,15 interval oraliqda, qog'ozning chetlaridan 2,0 sm hoshiyalar qoldirilgan holda tayyorlanadi, betlarga raqam qo'yilmaydi;

birinchi qatorda maqolaning nomi sahifaning o'rtasida bosh va qalin harflarda, ikkinchi qatorda muallifning ismi-sharifi va ish joyi ko'rsatiladi, 3-qatordan matn yoziladi. Asosiy matn. Asosiy matn. Asosiy matn [1, adabiyotning qaysi betidan olinganligi, masalan: 11-b.]. Asosiy matn.

Havolalar har bir betning so'ngida qo'yilmaydi.

Maqolalar **o'zbek (faqat lotin alifbosida), rus yoki ingliz** tillaridan birida tahrir qilingan holda faqat elektron shaklda tashkiliy qo'mitaga **2025-yil 20-mart** kuniga qadar yuborilishi lozim.

Maqolalar ilmiy asoslangan, manba adabiyotlardan faol foydalanilgan, bu haqda tegishli havolalarga ega bo'lishi, adabiyotlar va ularning betlari aniq ko'rsatilishi kerak.

**Izoh: Rasmiylashtirish talablariga javob bermaydigan shuningdek tashkiliy qo'mita tahriridan o'tmagan maqolalar to'plamga kiritilmaydi va mualliflarga izoh berilmaydi.**

Anjuman tashkiliy qo'mitasi talablariga javob beradigan ilmiy maqola va tezislarni bepul chop etish rejalashtirilgan. Mualliflarga to'plamning faqat elektron shakli (pdf) tarqatiladi.

**Manzil:** 100109, Toshkent vil., Zangiota tumani, Chorsu qo'rg'oni 100-uy.

**Tashkiliy qo'mita:** Jamoat xavfsizligi universiteti Maxsus fakulteti

**Elektron manzil:** [raul7.uz@mail.ru](mailto:raul7.uz@mail.ru)

**Maqola yuborish uchun sho'balarda bo'yicha quyidagi guruhlariga a'zo bo'linadi va maqolalar yuboriladi. Shuningdek konferensiyaga doir ma'lumotlar, unda ishtirok etish, ma'ruza qilish va taqdimotlar yuborish va boshqa masalalar bo'yicha ham guruh mas'ullari ma'lumot beradilar.**

1-sho'ba – yoshlar ilm-fani <https://t.me/jxukonferensiya> ga yuboriladi;

2-sho'ba – yurisprudensiya <https://t.me/jxuyurisprudensiya> ga yuboriladi;

3-sho'ba – psixologiya <https://t.me/jxupsixologiya> ga yuboriladi;

4-sho'ba – iqtisodiyot <https://t.me/jxuiqtisodiyot> ga yuboriladi;

**Bog'lanish uchun telefon raqami:** +99891 977-91-92, +99899 851-86-29



**УНИВЕРСИТЕТ ОБЩЕСТВЕННОЙ БЕЗОПАСНОСТИ РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН  
СПЕЦИАЛЬНЫЙ ФАКУЛЬТЕТ  
ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО**

В целях качественного исполнения задач по «Повышению доли молодых исследователей, поддержке их научных исследований» (цель 11) и «Повышению интеллектуального потенциала молодежи», предусмотренных в стратегии «Узбекистан-2030», утвержденной Указом Президента Республики Узбекистан от 11 сентября 2023 года, в соответствии с планом практической деятельности на 2025 год по активному привлечению молодежи к научным исследованиям и дальнейшему развитию их инновационно-исследовательских навыков, а также на основе «Дорожной карты» Университета общественной безопасности Республики Узбекистан по науке и инновациям на 2025 год, **27 марта 2025 года в 10:00** в Университете общественной безопасности Республики Узбекистан планируется проведение II-Республиканской студенческой научно-практической конференции на тему **«Научно-инновационные инициативы современной молодежи: новые подходы и трансформации»**.

На конференции планируется обсудить такие вопросы, как активное вовлечение молодежи в научно-исследовательскую работу, выработка предложений и рекомендаций по конструктивной и целенаправленной организации работы по развитию научной и инновационной деятельности, выявление одаренной молодежи и повышение ее интереса к научной деятельности, дальнейшее совершенствование системы «Наставник-ученик» в высших учебных заведениях.

Кроме того, на основе современных тенденций, новых изменений и активного привлечения современных информационно-коммуникационных технологий в качественное преподавание наук в системе юриспруденции, экономики и психологии планируется провести дискуссии о мнениях молодежи и их исследованиях по конкретным областям науки.

**Конференция будет организована по следующим направлениям:**

1. Роль студентов в осуществлении реформ в сфере современного образования и науки в Новом Узбекистане.
2. Вопросы обеспечения качественного образования и развития научных исследований в правовой сфере в интерпретации молодежи.
3. Проблемы цифровой и зеленой экономики глазами студентов.
4. Отношение молодежи к современным исследованиям в области психологии.

**Порядок оформления материалов конференции:**

Представляемая научная статья оформляется в формате А-4, текст статьи набирается в программе MS Word шрифтом Times New Roman размером 14, объем 4-7 страниц (страницы должны быть заполнены), интервал 1,15, с оставлением полей по 2,0 см от краев статьи, страницы не нумеруются;

в первой строке прописными буквами пишется название статьи посередине страницы, во второй строке указываются инициалы автора и место работы, на 3-й строке пишется текст. Основной текст. Основной текст [1, из какой страницы литературы взята, например: с.11]. Основной текст. Ссылки не размещаются в конце каждой страницы.

Статьи, отредактированные на узбекском (только латиницей), русском или английском языках, необходимо направить в оргкомитет в электронной форме до **20 марта 2025 года**.

Статьи должны быть научно обоснованы, должны быть активно использованы литературные источники, четко указаны соответствующие ссылки и их страницы.

**Примечание: Статьи, не соответствующие требованиям оформления и не прошедшие редакцию оргкомитета, не будут включены в сборник и не подлежат возврату.**

*Научные статьи и тезисы, соответствующие требованиям оргкомитета конференции, планируется публиковать на бесплатной основе. Авторам будет предоставлена только электронная версия (pdf) сборника.*

**Адрес:** 100109, Ташкентская область, Зангиатинский район, курган Чорсу, 100-дом.

**Оргкомитет:** Специальный факультет Университета общественной безопасности

**Адрес электронной почты:** [raul7.uz@mail.ru](mailto:raul7.uz@mail.ru)

**Статьи можно отправлять в следующие секционные группы. Руководители групп предоставят сведения о проведении конференции, об участии в ней, выступлениях с докладами и презентациями, а также по другим вопросам.**

1-секция – наука молодежи направляются по адресу <https://t.me/jxukonferensiya>;

2-секция – юриспруденция направляются по адресу <https://t.me/jxuyurisprudensiya>;

3-секция – психология направляются по адресу <https://t.me/jxupsixologiya>;

4-секция – экономика направляются по адресу <https://t.me/jxuiqtisodiyot>;

**Контактный телефон:** +99891 977-91-92, +99899 851-86-29



**INFORMATION LETTER**  
**UNIVERSITY OF PUBLIC SAFETY OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN**  
**SPECIAL FACULTY**

It has been planned to hold students` 2 nd Republican, scientific-practical conference on the subject **“Scientific Research of Modern Youth” and innovative initiatives: new approaches and transformations** in order to qualitatively fulfill the tasks of “Increasing the share of young researchers, supporting their scientific research” (Goal 11) and “Increasing the intellectual potential of young people, stimulating their scientific activity (Goal 31)” of the “Uzbekistan – 2030” strategy, approved by the Decree of the President of the Republic of Uzbekistan dated September 11, 2023, as well as to actively involve young people in scientific research and further develop their innovative and research capabilities in the plan of practical measures for 2025. The conference is being organized in accordance with the “Roadmap” for science and innovation of the University of Public Safety of the Republic of Uzbekistan for 2025 and **will be held on March 27, 2025 at 10:00.**

The conference is planned to discuss issues such as the development of proposals and recommendations on the active involvement of young people in scientific research, the meaningful and purposeful organization of work on the development of scientific and innovative activities, the identification of economically talented young people and increasing their interest in scientific activities, and further improvement of the “Teacher-Student” system in higher educational institutions.

It is also planned to conduct in-depth discussions on the views of young people on modern trends in the system of law, economics and psychology, new developments and the active involvement of modern information and communication technologies in the quality teaching of subjects.

**The conference will be organized in the following sections:**

1. Modern reforms in education and science in the new Uzbekistan: the role and importance of students and youth.
2. Issues of quality education and development of scientific research in the legal sphere from the perspective of young people.
3. Problems of digital and green economy from the perspective of students and youth
4. Youth attitude to modern research in the field of psychology.

**Conference materials submission procedure:**

The submitted scientific article is in A-4 format, the text of the lecture is typed in MS Word in Times New Roman font size 14, in a volume of 4-7 pages (pages must be complete), 1.15 spacing, with 2.0 cm margins from the edges of the paper, and the pages are not numbered;

The title of the article is written in the middle of the page in capital and bold letters on the first line, the author's name and place of work are indicated on the second line, and the text is written from the 3rd line. Main text. [1, page of the literature from which it is taken, for example: p. 11]. Main text.

**Links are not placed at the end of each page.**

Articles must be edited in Uzbek (only in the Latin alphabet), Russian or English and sent to the organizing committee only in electronic form by March 20, 2025.

Articles must be scientifically based, actively use source literature, have relevant references to this, and the literature and its pages must be clearly indicated.

Note: Articles that do not follow the requirements for formalization and have not been edited by the organizing committee will not be included in as a thesis and the authors will not be given any comments.

It is planned to publish scientific articles and abstracts that follow the requirements of the organizing committee of the conference for free. Only the electronic version of the collection (pdf) will be distributed to authors.

**Address:** 100109, Tashkent city, Zangiota district, Chorsu kurgan 100.

**Organizing committee:** Special Faculty of the University of Public Safety

**Email:** [raul7.uz@mail.ru](mailto:raul7.uz@mail.ru)

To submit articles, members are divided into the following groups by departments and articles are sent. Also, information about the conference, participation in it, giving lectures and sending presentations, and other issues will be provided by the group leaders.

1st department - youth science is sent to <https://t.me/jxukonferensiya>;

2nd department - jurisprudence is sent to <https://t.me/jxuyurisprudensiya>;

3 rd department – psychology is sent to <https://t.me/jxupsixologiya>;

4<sup>th</sup> department – economics is sent to <https://t.me/jxuiqtisodiyot>;

**Contact phone number:** +99891 977-91-92, +99899 851-86-29